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 Посланица Скупштине Србије Весна Марковић изјавила је да Србија има добру и
успешну сарадњу са НАТО.

  Она је истакла и да је та сарадња неопходна пре свега због заштите српског
становништва и културних и верских објеката на Косову.   

"НАТО жели да се представи као одбрамбени савез који се залаже за добру сарадњу са
свима а Србији је то посебно важно јер је окружена земљама које су чланице НАТО или
желе да то постану", рекла је она агенцији Бета.

  

  

У изјави датој поводом недавне посете српских парламентараца седишту западног
војног савеза у Бриселу и команди у Монсу, Марковић је рекла да се та посета као и
бројни сусрети званичника НАТО и Србије "могу тумачити у контексту унапређења
политичке сарадње". 

  

"Најјачи утисак су оставила питања која су они нама постављали, а која су се односила
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на мишљење грађана Србје о НАТО као и то што желе да поправе имиџ који НАТО има у
Срибји. У том контексту тумачим и изјаву генералног секретара НАТО (Јенса)
Столтенберга приликом посете Београду који се извинио породицама жртава НАТО
бомбардовања", навела је. 

  

Марковић је подсетила да Србија и НАТО имају "веома добру и успешну сарадњу" у
оквиру програма Партнерство за мир и додала да су се у разговорима у Бриселу "који су
били веома отворени сагласили да постоје и могућност за њено даље унапређење". 

  

"Сусрећемо се са сличним темама, често се говори о поглављу 31 и заједничкој спољној и
безбедносној политици, о сарадњи НАТО и ЕУ на том плану. Србија је сарађивала са
НАТО и у мигрантској кризи, борби против тероризма и то су глобални проблеми који
захетвају сарадњу свих земаља пре свега ЕУ које се највише суочава са тим изазовима",
рекла је Марковић која је и чланица скупштинског Одбора за евроинтеграције. 

  

Она је међутим додала да се сарадња са НАТО не може доводити у директну везу са
процесом евроинтеграције Србије иако постоје сличне теме којима се баве и једна и
друга организација. 

  

Упитана како парламент може да допринесе сарадњи са западном војном алијансом,
Марковић је подсетила да је Скупштина Србије већ дала свој допринос тиме што је
ратификовала споразум ИПА као највиши ниво сарадње који једна земља не-чланица
може да има са НАТО.

  

(Бета)
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